

California | Arizona | New Mexico | Texas

8 days in the southwestern United States



Departure Date

**11/27
2026**



Tour Highlights

- 4 National Parks
- 4 National Monuments
- Santa Fe, an ancient city steeped in artistic atmosphere
- A unique large-scale ostrich farm
- The enchanting Red Rock City

Double Room

**\$1,899
/per person**

Triple Room

**\$1,750
/per person**

Quad Room

**\$1,680
/per person**

Includes:
7 nights' accommodation
daily breakfast
all entrance fees
all transportation

Pick-up Time and Location:

※8:00 GW Supermarket, Main Entrance Parking Lot, 5655 Rosemead Blvd, Temple City, CA 91780
※8:30 Parking Lot Next to Rowland Heights 99 Ranch, 1015 S Nogales St., Rowland Heights, CA 91748

DAY 1 PALM SPRINGS → FOREVER MARILYN STATUE → SALTON SEA → BOMBAY BEACH →
SALVATION MOUNTAIN → GAN PLAZA OUTLETS → US-MEXICO BORDER WALL →
YUMA PROVING GROUNDS OPEN AIR MUSEUM → HOTEL (YUMA, AZ)

DAY 2 OSTRICH RANCH (INCLUDED FEEDING) → SAN XAVIER DEL BAC MISSION →
SAGUARO NATIONAL PARK → HOTEL (TUCSON, AZ)

DAY 3 TOMBSTONE → BISBEE VISITOR CENTER → QUEEN MINE → CHIRICAHUA NATIONAL
MONUMENT → LA MESILLA → BASILICA OF SAN ALBINO → HOTEL (LAS CRUCES, NM)

DAY 4 CARLSBAD CAVERNS NATIONAL PARK → WHITE SANDS NATIONAL PARK → HOTEL
(LAS CRUCES, NM)

DAY 5 SANTA FE → NEW MEXICO STATE CAPITOL → SAN MIGUEL MISSION (US OLDEST) →
SANTA FE PLAZA → ALBUQUERQUE OLD TOWN → HOTEL (GALLUP, NM)

DAY 6 CANYON DE CHELLY NATIONAL MONUMENT → SPIDER ROCK → WHITE HOUSE RUIN →
TSEGI OVERLOOK → PETRIFIED FOREST NATIONAL PARK → PAINTED DESERT INN →
RAINBOW FOREST → HOTEL (FLAGSTAFF, AZ)

DAY 7 SUNSET CRATER VOLCANO NATIONAL MONUMENT → WUPATKI NATIONAL MONUMENT →
OAK CREEK VISTA → SEDONA MCDONALD'S → AIRPORT MESA → UPTOWN SEDONA →
TLAQUEPAQUE → PHOENIX → HOTEL (CHANDLER, AZ)

DAY 8 PHOENIX CITY HIGHLIGHTS SIGHTSEEING TOUR → HOME (END OF DELIGHTFUL TOUR) →
RETURN TO 99 RANCH SUPERMARKET / ROWLAND HEIGHTS →
RETURN TO GW SUPERMARKET / TEMPLE CITY

Excludes:
Daily lunch and dinner included.
Guide and driver gratuities:
\$96 per person per day.
(Payable together with tour fee
upon registration)



每日行程

D01 | PICKUP GW MARKET / TEMPLE CITY 🚗 PICKUP 99 RANCH MARKET / ROWLAND HEIGHTS 🚗 PALM SPRINGS 🚗 FOREVER MARILYN STATUE 🚗 SALTON SEA 🚗 BOMBAY BEACH 🚗 SALVATION MOUNTAIN 🚗 GAN PLAZA OUTLETS 🚗 US-MEXICO BORDER WALL 🚗 YUMA PROVING GROUNDS OPEN AIR MUSEUM 🚗 HOTEL (YUMA, AZ)

※8:00 GW Supermarket, Main Entrance Parking Lot, 5655 Rosemead Blvd, Temple City, CA 91780

※8:30 Parking Lot Next to Rowland Heights 99 Ranch, 1015 S Nogales St., Rowland Heights, CA 91748



§Accommodation-WINGATE BY WYNDHAM YUM90) or similar
§Meals-FREE BREAKFAST

D02 | HOTEL 🚗 OSTRICH RANCH (INCLUDED FEEDING) 🚗 SAN XAVIER DEL BAC MISSION 🚗 SAGUARO NATIONAL PARK 🚗 HOTEL (TUCSON, AZ)



§Accommodation-HAMPTON INN BY HILTON TUCSON - AIRPORT or similar
§Meals-FREE BREAKFAST

D03 | HOTEL 🚗 TOMBSTONE 🚗 BISBEE VISITOR CENTER 🚗 QUEEN MINE 🚗 CHIRICAHUA NATIONAL MONUMENT 🚗 LA MESILLA 🚗 BASILICA OF SAN ALBINO 🚗 HOTEL (LAS CRUCES, NM)



§Accommodation-COMFORT SUITES UNIVERSITY or similar
§Meals-FREE BREAKFAST

D04 | HOTEL 🚗 CARLSBAD CAVERNS NATIONAL PARK 🚗 WHITE SANDS NATIONAL PARK 🚗 HOTEL (LAS CRUCES, NM)





§Accommodation-
SPRINGHILL SUITES BY MARRIOTT
LAS CRUCESor similar
§Meals-FREE BREAKFAST

D05 | HOTEL 🚗 SANTA FE 🚗 NEW MEXICO STATE CAPITOL 🚗 SAN MIGUEL MISSION
(US OLDEST) 🚗 SANTA FE PLAZA 🚗 ALBUQUERQUE OLD TOWN 🚗 HOTEL (GALLUP, NM)



§Accommodation-COMFORT INN GALLUP I-40 EXIT 20or similar
§Meals-FREE BREAKFAST

D06 | HOTEL 🚗 CANYON DE CHELLY NATIONAL MONUMENT 🚗 SPIDER ROCK 🚗
WHITE HOUSE RUIN 🚗 TSEGI OVERLOOK 🚗 PETRIFIED FOREST NATIONAL PARK 🚗
PAINTED DESERT INN 🚗 RAINBOW FOREST 🚗 HOTEL (FLAGSTAFF, AZ)



§Accommodation-SLEEP INN FLAGSTAFFor similar
§Meals-FREE BREAKFAST

D07 | HOTEL 🚗 SUNSET CRATER VOLCANO NATIONAL MONUMENT 🚗
WUPATKI NATIONAL MONUMENT 🚗 OAK CREEK VISTA 🚗 SEDONA MCDONALD' S 🚗
AIRPORT MESA 🚗 UPTOWN SEDONA 🚗 TLAQUEPAQUE 🚗 PHOENIX 🚗 HOTEL (CHANDLER, AZ)





§Accommodation-
HAMPTON INN PHOENIX/CHANDLER or similar
§Meals-FREE BREAKFAST

D08 | HOTEL 🚗 PHOENIX CITY HIGHLIGHTS SIGHTSEEING TOUR:
(ARIZONA CANAL, SOLERI BRIDGE, SCOTTSDALE OLD TOWN, PHOENIX DOWNTOWN,
PHOENIX CONVENTION CENTER, CHASE FIELD, MORTGAGE MATCHUP CENTER,
PHOENIX CITY HALL, ARIZONA CAPITOL, WESLEY BOLIN MEMORIAL PLAZA) 🚗
HOME (END OF DELIGHTFUL TOUR) 🚗 RETURN TO 99 RANCH SUPERMARKET /
ROWLAND HEIGHTS 🚗 RETURN TO GW SUPERMARKET / TEMPLE CITY



§Meals-FREE BREAKFAST

Cancellation Policy

Air Fare:

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.

機票價格：

機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。

Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。

變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。

Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise Fare:

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.

遊輪票價：

郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。

它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；

但最終退款決定將由郵輪公司決定。Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Tour Fares:

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on days prior to departure.

- \$500/\$1000 per person Deposit is due at time of booking
- Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
- Final Payment is due 75 Days before Departure

旅遊票價：

以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。

- 每人團費少於\$3000需支付 500 美元/團費多餘\$3000需支付1000 美元, 預訂時需支付押金
- 出發前 160 至 120 天支付押金
- 最後付款需於出發前 75 天支付

Cancellation Schedule

- 120 Days or more prior to departure: \$500 per person penalty
- 119 Days to 90 prior to departure: \$1,000 per person penalty
- 89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
- 74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
- 29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty

There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to participate.

If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by case basis

Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.

Tel:323-266-8988

Fax:323-266-3380

www.Sonictour.com

9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780



LAX CST#2057190-40

Cancellation Policy

取消時間表：

- 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
- 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
- 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
- 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
- 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款

錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。

如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。

團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size reaches 10 people.

For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.

For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.

團體政策：

Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。

對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。

對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:

For Tour Fares of \$3000.00 or higher, a \$1000.00 deposit will be collected.

For Tour Fares less than \$3000.00, a \$500.00 deposit will be collected.

存款要求：

對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。

對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

Credit.

Bonus Credit \$100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure.

(Limit 1 Per Person Per Tour)

Referral Credit \$50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring person and referred person's booking will get a \$50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)

Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit or Referral

(This bonus Referral program excludes tours which are hosted by another company, such as radio promotion tours, private group tours)

獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。（每人限購 1 人）

推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，

並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。

（每人限購 1 人）（獎勵積分/推薦積分以媒體合作旅遊項目除外）

Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Tel: 323-266-8988

Fax: 323-266-3380

www.Sonictour.com

9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780



LAX CST#2057190-40